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Protokół z XXV sesji
Rady Miasta Malborka

w dniu 29 listopada 2012 r.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Malborka i trwała od godz.
11:00 do 14:30.

Ad. pkt 1
Otwarcie sesji i stwierdzenie i stwierdzenie prawomocności obrad.

Sesję otworzył i prowadził Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski. Na
podstawie listy obecności (zał. nr 1) stwierdził, że na stan 21 radnych obecnych jest 20
radnych (nieobecni radni: Jacek Markowski – usprawiedliwiony). Sesja jest prawomocna do
podejmowania uchwał.
Przewodniczący powitał radnych, Burmistrza Andrzeja Rychłowskiego, Zastępców
Burmistrza Jerzego Skoniecznego i Macieja Ruska, Dyrektora Europosła Tadeusza
Cymańskiego pana Adama Ilarza, Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy panią Joannę
Reszke. Dyrektorów, kierowników i prezesów firm komunalnych Miasta, pracowników
urzędu, media oraz mieszkańców miasta.

Ad. pkt 2
Przyjęcie porządku obrad.
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Burmistrza.
4.Informacja Powiatowego Urzędu Pracy na temat instrumentów wpierających

przedsiębiorczość  w mieści,. rozwój rynku pracy – szanse tworzenia nowych miejsc pracy.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian budżetu Miasta na 2012 rok – XIII zmiana,
b) przyjęcia Programu Współpracy Miasta Malbork z organizacjami pozarządowymi

i innymi podmiotami ze sfery pożytku publicznego na rok 2013,
c) zmiany Uchwały nr XIII /147 /11 Rady Miasta Malborka z dnia 30 listopada 2011

r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rzecz mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014,

d) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych
przez Miasto Malbork, ,

e) ustalenia planu sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez
Miasto Malbork oraz granic ich obwodów,

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
8. Informacja na temat protokółu z XXIV sesji Rady Miasta Malborka.
9.Komunikaty i wolne wnioski.
10.Zakończenie sesji.
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Następnie zaproponował autopoprawkę do porządku obrad a mianowicie: - projekt
uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XIII /147 /11 Rady Miasta Malborka z dnia 30
listopada 2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na
rzecz mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014, przenieść do punktu b,
 oraz projekt uchwały w sprawie  przyjęcia Programu Współpracy Miasta Malbork z

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami ze sfery pożytku publicznego na
rok 2013 przenieść do punktu c, czyli zamienić treść wymienionych punktów.
Poprawki zostały przyjęte przez głosowanie 20 głosami za (jednomyślnie).


Porządek sesji  po zmianach jest następujący:
7.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
8.2. Przyjęcie porządku obrad.
9.3. Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Burmistrza.
10.4. Informacja Powiatowego Urzędu Pracy na temat instrumentów wpierających

przedsiębiorczość  w mieście. rozwój rynku pracy – szanse tworzenia nowych miejsc
pracy.

11.5. Zapytania i interpelacje radnych.
12.
13.6. Podjęcie uchwał w sprawie:
14.
15. a)  zmian budżetu Miasta na 2012 rok – XIII zmiana,
16. b) zmiany Uchwały nr XIII /147 /11 Rady Miasta Malborka z dnia 30 listopada

2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rzecz mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014,

17. c) przyjęcia Programu Współpracy Miasta Malbork z organizacjami pozarządowymi
i innymi podmiotami ze sfery pożytku publicznego na rok 2013,

d) ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez
Miasto Malbork,

e) ustalenia planu sieci szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto
Malbork oraz granic ich obwodów,

7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
8. Informacja na temat protokółu z XXIV sesji Rady Miasta Malborka.
9. Komunikaty i wolne wnioski.

Ad. pkt 3
Sprawozdanie z międzysesyjnej pracy Burmistrza radni otrzymali na piśmie (zał. nr 2).

Radny K.Grylak zadał następujące pytania:
 Czego dotyczy spotkanie Zastępcy Burmistrza ze Stowarzyszeniem Wspólna Europa

na temat studium komunikacji. Czy transportu czy komunikacji medialnej?
 Jakie usterki są w Szkole Podstawowej Nr 3, które powstały na skutek eksploatacji

nowego budynku?
 Jak dalece jest zmieniony projekt odbudowy Szkoły Łacińskiej i jakie to niesie skutki
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dla budżetu?
 Jakie wspólne inicjatywy na rynku pracy podsumowano na spotkaniu Komisji

Rozwoju Gdańskiego Obszaru Metropolitarnego i w jakim stopniu dotyczą one
Malborka?

Radny Marek Charzewski - zwrócił się o rozszerzenie informacji:
 w sprawie spotkania w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska na temat parku

północnego,
 na temat spotkania dot. oblężenia Malborka,
 w sprawie spotkania z Ministrem S. Nowakiem w sprawie budowy II nitki mostu.

Zastępca Burmistrza Maciej Rusek wyjaśnił, że spotkanie ze Stowarzyszeniem Wspólna
Europa było na temat bardziej mobilnego, płynnego ruchu transportowego w mieście,
stworzenia nowych miejsc parkingowych, pasów dla rowerów, być może także zamiany ruchu
na niektórych ulicach z dwukierunkowego na jednokierunkowy. Został wyznaczony obszar
miasta, do tego studium jest to współpraca z Politechnika Gdańską.
Jeśli chodzi o szkołę łacińską to projekt jest u wojewódzkiego konserwatora zabytków,
czekamy na jego uzgodnienia. Prace cały czas trwają w ramach pozwolenia na budowę, które
nie kolidują z przeprojektowaną częścią.
Jeśli idzie o GOM, podsumowanie rocznej pracy, ale również wspólna promocja inwestycyjna
miast zrzeszonych w GOM-ie oraz informacja i dyskusja na temat wspólnego projektu
promocji gospodarczej i inwestycyjnej, którego pomysłodawcą  jest miasto Malbork -
platforma cyfrowa dobrych praktyk, aby każdy samorządowiec, radny mógł w łatwy sposób
znaleźć potrzebne informacje.

Burmistrz Andrzej Rychłowski odpowiedział w sprawie usterek w Szkole Podstawowej Nr 3.
To nic poważnego, zwyczajowo po oddaniu budynku zdarzają się jakieś drobne usterki, które
wynikają z I fazy użytkowania budynku i trzeba je usunąć. Pani dyrektor pilnuje tego na
bieżąco.
Na spotkaniu z Ministrem Nowakiem, rozmawialiśmy o II nitce mostu i obwodnicy. Sprawa
wygląda tak, że gotowa dokumentacja jest złożona w Warszawie w najbliższych dniach  trafi
do komitetu opiniującego. Po zaopiniowaniu będzie możliwe ujęcie tego zadania w planie
inwestycyjnym Ministerstwa. A więc mocno o to zabiegam i cały czas lobbujemy te bardzo
potrzebne naszemu miastu inwestycje, tym bardziej, że mamy poparcie Ministra Nowaka.
Odnośnie imprezy Oblężenie Malborka byłem na spotkaniu, na którym postanowiono, że
impreza będzie, ale czy inscenizacja na takim poziomie jak dotychczas, to jeszcze nie
wiadomo.

Ad. pkt 4
Informacja Powiatowego Urzędu Pracy na temat instrumentów wpierających
przedsiębiorczość w mieście, rozwój rynku pracy – szanse tworzenia nowych miejsc
pracy (informację radni otrzymali na piśmie, stanowi ona zał nr 3).
Przewodniczący Rady zapytał czy radni mają pytania do pani dyrektor Powiatowego Urzędu
Pracy pani Joanny Reszke  związane z informacją.
Na wstępie głos zabrała pani J.Reszke, która powiedziała m.in. analizując bieżącą sytuację na
rynku pracy, to w stosunku do 2010 roku bezrobocie na terenie powiatu wzrosło o 149 osób, a
w mieście o 30 osób. Zatem w mieście sytuacja nie jest zła. Stopa bezrobocia wzrosła o 0,6
%, podobnie jak w powiecie i w kraju. Nasz powiat, to głównie mikroprzedsiębiorstwa.
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Staramy się pozyskiwać środki na tworzenie nowych miejsc pracy. W tym roku na ten cel
mamy 8,5 mln zł. W ostatnim czasie obserwujemy niestety wzrost liczby ofert  na umowę
zlecenie. Na przyszły rok inspekcja pracy postawiła sobie za cel wzmożenie kontroli w
zakładach pracy. W bieżącym roku głównym zadaniem była aktywizacja osób 50 plus, minus
30 i niepełnosprawnych. Staramy się forować turystykę i wszelkie działalności z tym
związane.
Z panem Burmistrzem M.Ruskiem uczestniczyliśmy w posiedzeniu komisji poświęconym
podsumowaniu działań polegających na aktywizacji osób niepełnosprawnych, w ten sposób,
że udostępniano bilety bezpłatne dla bezrobotnych na poruszanie się w poszukiwaniu pracy
po rejonie Trójmiasta. Dla naszych mieszkańców były to darmowe bilety na dojazd do
Trójmiasta. Skorzystało z nich 9 osób, a więc dużego zainteresowania nie ma. Podczas
spotkania GOM była podsumowana sprawa metropolitarnych targów pracy - edukacji
przedsiębiorczości. Udział wzięło 6 naszych przedsiębiorców. Wspólnie z MOPS-em
organizowaliśmy wyjazd naszych osób bezrobotnych. Z naszego powiatu pojechały dwa
autobusy. Dojazd był bezpłatny. Były to dwie duże konferencje poświęcone rynkowi pracy.
Mamy zawarte porozumienie z innymi PUP w sprawie pomocy osobom, które np. z naszego
powiatu zakładają działalność gospodarczą w innym powiecie. Mówiąc o przedsiębiorczości
chciałabym podkreślić rolę środków finansowych, dzięki którym w ub. roku 34 osoby z
Malborka rozpoczęły własną działalność gospodarczą, a w tym roku już 73 i 15 czeka na
rozpoczęcie. W br. były 153 doposażenia stanowisk pracy, w ub. roku 100. Dzięki tym
środkom można było podwyższać kwalifikacje zawodowe, nie tylko bezrobotni, ale też osoby
zarządzające firmami. Były również reakcje na zwolnienia grupowe i te osoby podjęły pracę.
Mamy kolejne projekty dla osób zwalnianych a szczególnie dla osób 50 plus. W tym roku
została podpisana ustawa podwyższająca wiek emerytalny, a więc jest duże parcie na to,
ażeby tę grupę mocno aktywizować. W załączniku wykazano, że wzrosła liczba osób
bezrobotnych z wyższym wykształceniem. Staramy się wkraczać do szkół gimnazjalnych
i ponadgimnazjalnych, gdzie prowadzimy szkolenia doradcze, consultingowe, żeby
przygotować młodzież do dobrego wyboru zawodu i funkcjonowania na rynku pracy.

Radny L.Witkiewicz – wskaźnik bezrobocia w Malborku jest wyższy niż w powiatach
ościennych. Wydajemy znaczne środki na szkolenie bezrobotnych, ale ich liczba nie maleje.
Rodzi się pytanie, czy powinniśmy wydawać tyle pieniędzy bez większego efektu? Przykład
„Malmy” i Spółdzielni Inwalidów są to osoby, którym trudno jest znaleźć pracę, bo są to
osoby w zaawansowanym wieku albo niesprawne.
Nawiązując do budżetu i środków na opiekę społeczną, gdzie podwyższa się próg
upoważniający do zasiłków i wzrasta liczba osób chcących z tej formy skorzystać, tych
środków jest za mało. Problemy bezrobocia są w zakresie Starostwa, więc w zasadzie
moglibyśmy się nimi nie zajmować, ale są to nasi mieszkańcy i trzeba im pomóc.

Radny D.Kostrzewa – nie popadałbym w czarnowidztwo wzorem przedmówcy, bo z
materiałów przygotowanych przez PUP, efektywność działań jest bardzo dobra. Czy
zatrudnienie jest utrzymywane w dłuższym czasie, czy tylko w okresie dotowanym przez
PUP?

Dyrektor J.Reszke – po okresie subsydiowanym w 2010 roku i 2011 ta efektywność nie była
duża, natomiast w 2012 roku większą, po odbyciu stażu zatrudnionych było 55% z tych osób.
Przeprowadziłam badania ankietowe w zakresie chęci dalszego zatrudnienia, po odbyciu
stażu. Wynik jest następujący: chęć dalszej aktywizacji wyraziło 30% osób bezrobotnych
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zarejestrowanych. Natomiast część oświadczyło, że nie wyraża woli dalszej współpracy.

Radny J.T.Wilk – dzisiaj najbardziej deficytowym towarem jest praca. Temat drażliwy, ale
nigdy nie słyszałem, aby o Urzędzie Pracy ktoś źle się wypowiadał, jak to się słyszy w
telewizji. Gratuluje Pani Dyrektor tych wszystkich działań. Urząd pracy powinien być
przykładem dla innych instytucji   i urzędów.

Dyrektor PUP J.Reszke – podziękowała za współpracę z Miejskim Ośrodkiem Pomocy
Społecznej i skuteczność działań oraz Wydziałowi Rozwoju Gospodarczego i Promocji
Miasta.
Przewodniczący Rady podziękował za przygotowanie i przedstawienie informacji oraz
udzielenie wyjaśnień. Wszyscy dokładamy starań, by bezrobocie w mieście sukcesywnie
malało.

Ad. pkt 5
Zapytania i interpelacje radnych.
Radny Dariusz Kostrzewa - kilka miesięcy temu pojawiła się propozycja sprzedaży na rzecz
użytkowników budynków trzech przychodni przy ul. Wojska Polskiego, Słowackiego i
Konopnickiej, odbyło się szereg spotkań z zainteresowanymi. Radny prosi o przedstawienie
obecnej sytuacji dot. sprzedaży przychodni i jakie są dalsze plany.
Radny Marek Charzewski - w pierwszym pytaniu odniósł się do spotkania burmistrza z
ministrem S. Nowakiem. Prosi o uściślenie, czy minister Nowak widzi potrzebę budowy II
nitki mostu i to popiera? I jaki jest jego stosunek do obwodnicy? Czy była rozmowa na temat
obwodnicy?
Drugie pytanie dotyczy poprzedniej sesji na której podniesione zostały podatki od
nieruchomości dla podmiotów gospodarczych i osób fizycznych. W międzysesyjnej pracy
burmistrza radny nie znalazł informacji natomiast prasowe doniesienia mówią o spotkaniu z
przedsiębiorcami dotyczącym wysokości podatku i ewentualnej możliwości jego obniżenia.
Prosi o wyjaśnienia. Czy ewentualne obniżki podatku od nieruchomości mają dotyczyć tylko
przedsiębiorców czy też mieszkańców.
Trzecie pytanie dotyczy funkcjonowania szkól podstawowych w Malborku. Radny pyta jaki
wpływ na funkcjonowanie w sensie finansowym i obsady nauczycieli tych szkół będzie miało
powołanie nowej katolickiej szkoły podstawowej. Jak wynika z projektu budżetu na 2013 rok
miasto będzie dotowało tę szkołę. W tej chwili będą to dwa oddziały. Szkoła podstawowa ma
to do siebie, że jest szescioletnia, więc za 6 lat będzie to 12 oddziałów. Jaki to będzie miało
wpływ na funkcjonowanie miejskich szkół podstawowych?
Radny Krzysztof Grylak - do radnego zwróciła się z zapytaniem wspólnota, jakie
perspektywy miasto widzi dla Skwery Esperanto?
Kolejna sprawa dotyczy nieruchomości przy ul. Piastowskiej 3. Na jakich zasadach można
zmienić pierwotne warunki nabycia nieruchomości. W perspektywie budżetu jakie skutki dla
budżetu miasta spowodowałyby te zmiany?
Budynek przy Armii Krajowej 12 czyja  to jest własność prywatna, czy miejska?
Następne pytanie dotyczy kolejnej nieruchomości; czy w przyszłym roku można liczyć na to,
że przy ulicy 17 marca, teren koło byłej apteki, będzie zagospodarowany w sposób docelowy?

Radny J.T. Wilk - w ubiegłym miesiącu w Urzędzie Marszałkowskim rozdzielano środki na
modernizację i adaptację targowisk. Znaczne kwoty pozyskały sąsiednie miasta np. Sztum,
Dzierzgoń. Radny pyta czy Malbork również występował o te środki i czy je otrzymał?
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Druga bardziej złożona interpelacja dotyczy pana Andrzeja Kwitniowskiego. Radny prosi o
udzielenie odpowiedzi na piśmie.  Chodzi o to, że artykuł 35 § 1 kodeksu postępowania
administracyjnego stanowi: organy administracji zobowiązane są załatwiać sprawy bez
zbędnej zwłoki, nie później niż  w ciągu miesiąca. Następnie artykuł 36 § 1 precyzuje: o
każdym przypadku nie załatwienia sprawy w terminie o którym mowa w artykule 35 organ
zobowiązany jest zawiadomić strony, podając przyczynę zwłoki, wskazując nowy termin
załatwienia sprawy.
Pan Kwitniowski zwrócił się do Burmistrza pismem 23 lipca 2012 r., po miesiącu wystosował
kolejne pismo. Zbiorczo na oba pisma otrzymał odpowiedź sygnatura IZP 713354.2012 JK z
19 października 2012 r., więc grubo po terminie.  W sumie jest to odpowiedź lakoniczna, z
której nic nie wynika a kończy się tak: „o sposobie dalszego załatwienia sprawy zostanie pan
powiadomiony odrębnym pismem”.
Uważam, że należy potraktować człowieka z należytą powagą i z szacunkiem. Im bardziej
biedny i prosty człowiek, tym bardziej trzeba go uszanować. Jeżeli Burmistrz sobie życzy to
przekażę teczkę z dokumentami pana Kwitniowskiego.

Radna Teresa Zdanowicz - prasa doniosła, że 10 pomorskich miast i gmin zamówiło wspólnie
prąd. Przykład z Lublina wziął GOM i w przyszłym roku 1911obiektów zasili prąd w ranach
przetargu. Oszczędność wyniesie ok. 4 mln zł. Radna pyta czy miasto Malbork rozważało
taką ewentualność?
Drugie pytanie: jak przebiega czyszczenie studzienek w mieście?
Przewodniczący poinformował, ze odpowiedzi udzieli Burmistrz w punkcie 7.

Ad. pkt 6
Podjęcie uchwał w sprawie:
Ad. pkt 6 a
Projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta na 2012 rok – XIII zmiana uzasadniła
Skarbnik Miasta Małgorzata Pilarska-Downar, która wyjaśniła, że projekt zawiera zmiany
zgodnie z załącznikiem nr 1. Zmianę planu wydatków zgodnie z załącznikiem nr 2 oraz
aktualizację planu rachunku dochodów własnych jednostek oświatowych zgodnie z
załącznikiem nr 3. Poszczególne zmiany zostały omówione na posiedzeniach komisji i
znajdują się w uzasadnieniu. Budżet miasta po zmianach wynosi: dochody budżetowe –
100 786 973 zł
wydatki budżetowe – 110 625 516 zł
przychody – 15 024 444 zł
rozchody – 5 185 901 zł
Opinia Komisji Finansowo-Budżetowej, Komisji Rozwoju Gospodarczego i Promocji Miasta,
Komisji Gospodarki Komunalnej Mieszkaniowej i Komunikacji, Komisji ds. Społecznych
oraz Komisji Oświaty Kultury i Sportu jest pozytywna.

Radny Wilk stwierdził, że zmuszony jest głosować przeciwko a mianowicie  w budżecie są
wydzielone środki na zadania inwestycyjne. Nie po raz pierwszy pojawia się taki problem, że
wydatki inwestycyjne są szufladą, do której wkłada się środki i jak zabraknie na jakiś cel, to
wyciąga się środki i pokrywa potrzeby. Radny uważa za naganne, że środki inwestycyjne
przeznacza się na inne cele i tak:
18.- przenosi się wydatki w wysokości 86.500 zł z zadania inwestycyjnego: infrastruktura

techniczna Stare Miasto (dz. 900 rozdz. 90001) do dz. 921 rozdz. 92195 – zadanie :
Szkoła Łacińska, celem zapewnienia środków na nadzór autorski,
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19.- przenosi się wydatki w wysokości 6.150 zł z zadania inwestycyjnego: Parking
Kościuszki (Dz. 600 rozdz. 60016) do dz. 630 rozdz. 63095 – wydatki bieżące, związane
z konserwacją fontanny i słupków najazdowych oraz zapłatą za ZAIKS,

20.- przenosi się wydatki w wysokości 2.000 zł z zdania inwestycyjnego: kanalizacja
deszczowa  SP 3 (dz. 900 rozdz. 90001) do dz. 700 rozdz. 70095 – kary i odszkodowania. Od
tego jest rezerwa a nie środki inwestycyjne.
Więcej uwag radni nie mieli.

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.
Rada Miasta podjęła 15 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 4 głosach wstrzymujących się
podjęła Uchwałę Nr XXV/259/12 w sprawie zmian budżetu Miasta na 2012 rok – XIII
zmiana (zał. nr 4).

Ad. pkt 6 b
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XIII /147 /11 Rady Miasta Malborka z dnia 30
listopada 2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rzecz
mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014.

Przewodniczący Komisji ds. Społecznych Leszek Witkiewicz powiedział:           może
niektórych zaskoczyć fakt, że chcemy dokonać zmian w dwóch dokumentach.  Ustawa z 24
kwietnia 2003 r. nakładała obowiązek rocznych programów współpracy art. 5 ust. 3 i Rada się
z tego wywiązywała. Zmiana ustawy z 2010 roku wprowadziła korektę, art. 5 a ust. 2 organ
stanowiący jednostki samorządu terytorialnego może uchwalić wieloletni program
współpracy. I skorzystaliśmy z tego opracowując wieloletni program, który już obowiązywał
w ub. roku, był wysłany do Wojewody i nie został zakwestionowany. Więc skąd teraz taka
opinia, że w dokumencie wieloletnim nie można wskazać kwoty, na konkretne zadanie, że
trzeba opracować program roczny? Wobec tego w programie rocznym, też jest fikcja, bo
budżet jest uchwalany w grudniu. Okazało się, że w tym samym czasie, w wyniku konsultacji
z organizacjami pożytku publicznego wprowadzono zmiany do programu rocznego. Najpierw
trzeba zmienić zapisy w planie wieloletnim, potem w oparciu i w zgodzie z tymi zmianami w
programie rocznym. Proponowałem, by zdjąć ten projekt z porządku. Dzisiaj mamy
zatwierdzić nowy program roczny, ale wieloletni obowiązuje. Można za zgodą
merytorycznych komisji dokonać w nim zmian. Nie przekonuje mnie opinia władz
wojewódzkich. Jest to przykład klasycznej biurokracji. Zastanawiam się, czy w tej kwestii nie
zwrócić się do któregoś z posłów, żeby Sejm zrobił porządek z tymi sprzecznościami w
ustawach. Wszystkie zmiany zostały przeanalizowane i Komisja do Spraw Społecznych
zaopiniowała je pozytywnie.

Radna T.Zdanowicz – skoro te dwa dokumenty nie odbiegają treścią od siebie, to po co
opracowywać wieloletni program współpracy, skoro i tak co roku trzeba się tym
zagadnieniem zajmować?
Przewodniczący Rady – należy sobie zdać sprawę z tego, jak ważne podejmujemy decyzje,
dlatego proszę o dyscyplinę w trakcie głosowania nad poprawkami.

Następnie udzielił głosu pani Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych B.Zaroffe-
Preuss, która powiedziała: poruszane przez radnych wątpliwości i nieścisłości wynikają z
niespójności ustawy o finansach publicznych i ustawy o działalności pożytku publicznego i
wolontariatu. W związku z tym, że ustawa o finansach publicznych jest wyższego rzędu,
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musimy do niej dopasować program, chodzi o konkretne środki na dany rok. Kwoty
wykazane w programie mogą ulec zmianie przy uchwalaniu budżetu miasta na 2013 rok i
wymagałoby to zmiany uchwały w sprawie wieloletniego programu. Otrzymali państwo
wnioski do obu projektów uchwał. Oba dokumenty były tworzone w sposób specyficzny, bo
przez powołany w drodze zarządzenia Burmistrza zespół złożony z 10 przedstawicieli
organizacji pozarządowych. Zespół ten pracował na 2 spotkaniach. Wypracowane projekty
uchwał przekazał Burmistrzowi. Następnie te projekty zostały poddane konsultacji
społecznej. Zapisy w kolorze zielonym są proponowane przez Komisję do Spraw
Społecznych , poparte przez Komisje Oświaty, Kultury i Sportu. Następnie omówiła
wszystkie propozycje:

1) W § 1 pkt 7) otrzymuje brzmienie: „uchwale – należy przez to rozumieć uchwałę Rady
Miasta Malborka „Wieloletni Program Współpracy Gminy Miejskiej Malbork
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku
publicznego na rzecz mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014.”
Przewodniczący poddał poprawkę pod głosowanie – za głosowało 18 (jednomyślnie, na sali
nie było radnej J.Iglińskiej i radnego Z.Leszczyńskiego).

2) W § 8 ust. 2 pkt 2) otrzymuje brzmienie: „z pominięciem otwartego konkursu ofert,
zgodnie z trybem art. 19a ustawy” - radni poparli jednomyślnie.

3) W § 8 ust. 7 pkt 3) otrzymuje brzmienie: „pomoc finansową osobom fizycznym lub
prawnym” - radni głosowali jednogłośnie za.
4) W § 9 ust. 5 otrzymuje brzmienie: „Pomoc w nawiązywaniu kontaktów krajowych
i międzynarodowych, szczególnie z organizacjami pozarządowymi i innymi pomiotami ze
sfery pożytku publicznego z miast partnerskich” - radni jednomyślnie poprawkę zaaprobowali
(nieobecny na sali radny Leszczyński).

5) W § 9 ust. 10 otrzymuje brzmienie: „Udzielanie pomocy w organizowaniu spotkań,
konferencji, szkoleń organizacjom pozarządowym w granicach posiadanych zasobów
rzeczowych. (Organizacje powiadamiają Urząd Miasta minimum 7 dni przed wyznaczonym
terminem)” - za zmianą głosowano jednogłośnie (20).

6) W § 10 pkt 2 ppkt 3) otrzymuje brzmienie: „Działania na rzecz bezdomnych” - 20 głosów
za.

7) W § 10 pkt 2 ppkt 4) otrzymuje brzmienie: „Organizacja wolnego czasu dzieciom i
młodzieży z rodzin najuboższych z terenu Miasta Malborka” - wszyscy radni byli za
akceptacją poprawki.

8) W § 10 pkt 3 otrzymuje brzmienie: „Z obszaru „Pozostałe zadania w zakresie polityki
społecznej” - radni zaakceptowali jednogłośnie.

9) § 11 otrzymuje brzmienie: „Wieloletni Program Współpracy został przyjęty przez Radę
Miasta Malborka na okres trzech lat i obowiązuje od 2012 do 2014 roku” - zmianę poparto
jednomyślnie.

10) W § 15 ust. 3 otrzymuje brzmienie: Każda Komisja konkursowa składa się z:
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 1 przedstawiciela Rady Miasta Malborka będącego członkiem merytorycznej Komisji
Stałej Rady.

 1 przedstawiciela spośród wszystkich organizacji pozarządowych i innych podmiotów
ze sfery pożytku publicznego, który wyraża wolę uczestnictwa w pracach Komisji,
z wyłączeniem osób, które reprezentują organizacje pozarządowe lub inne podmioty
wymienione w art. 3 ust. 3 Ustawy, biorące udział w konkursie,

 1 merytorycznego pracownika Wydziału odpowiedzialnego za współpracę
z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami.

11) W § 15 ust. 4 zostaje skreślony.

12) W § 15 ust. 5 otrzymuje nr 4 w brzmieniu: „Komisja konkursowa może działać bez
udziału osób wskazanych przez organizacje pozarządowe lub inne podmioty, jeżeli:

1)     żadna organizacja nie wskaże osób do składu komisji konkursowej,
2) wskazane osoby nie wezmą udziału w pracach komisji konkursowej,
3) wszystkie powołane w skład komisji konkursowej osoby podlegają

wyłączeniu".

13) W § 15 ust. 6 otrzymuje nr 5 w brzmieniu: „Za zgodą Przewodniczącego Komisji, w
pracach Komisji mogą uczestniczyć, z głosem doradczym, osoby posiadające
specjalistyczną wiedzę w dziedzinie obejmującej zakres zadań publicznych, których
konkurs dotyczy”.W § 17 pkt 4) otrzymuje brzmienie: „przedłożenie propozycji listy
podmiotów, które kwalifikują się do przyznania dotacji merytorycznym Komisjom
Rady Miasta Malborka, a następnie wnioskowanie za pośrednictwem wydziałów

merytorycznych do Burmistrza o zatwierdzenie propozycji wyłonionych ofert i
wysokości dotacji”.

14) W § 17 pkt 4) otrzymuje brzmienie: „przedłożenie propozycji listy podmiotów,
które kwalifikują się do przyznania dotacji merytorycznym Komisjom Rady
Miasta Malborka, a następnie wnioskowanie za pośrednictwem wydziałów

merytorycznych do Burmistrza o zatwierdzenie propozycji wyłonionych ofert i wysokości
dotacji”.

15) § 22 otrzymuje brzmienie: „1. Komisja po ocenie formalnej dokonuje wyboru
ofert, czyli oceny merytorycznej na podstawie następujących kryteriów:

1) merytorycznej wartości oferty, jej atrakcyjności oraz zbieżności z hierarchią
potrzeb i zadań Miasta,

2) znaczenia społecznego i wartości inicjatywy dla mieszkańców Miasta Malborka,

3) kosztów wykonania zadań, w tym udziału innych źródeł finansowania, w tym
dodatkowego wkładu własnego oferenta,

4) oceny możliwości realizacji zadań przy uwzględnieniu przedstawionych
w ofercie informacji,

5) efektów i doświadczeń dotychczasowej współpracy z samorządem i innymi
podmiotami, instytucjami,
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6) merytorycznego (osobowego, specjalistycznego, lokalowego, rzeczowego)
przygotowania do realizacji zadań.

7) dotychczasowego doświadczenia oferenta w realizacji zadania, którego dotyczy
oferta.

16) W ocenie oferty będzie brana pod uwagę specyfika zadania oraz uzasadnienia
poszczególnych działań.

1. Przyznanie środków może nastąpić przy uzyskaniu przynajmniej 60% punków.

2.  otwartym konkursie ofert, może zostać wybrana więcej niż jedna oferta”.

17) § 23 otrzymuje brzmienie:

„1. Komisja w ciągu 2 dni od zakończenia oceny przekazuje kopie protokołu/ów
wraz z propozycją listy podmiotów, które kwalifikują się do przyznania dotacji
merytorycznym Komisjom Rady Miasta Malborka.

2. Przewodniczący Komisji za pośrednictwem wydziału merytorycznego w ciągu 7 dni
przekazuje Burmistrzowi kopie protokołu/-ów Komisji wraz z dokumentacją konkursową
i propozycją listy podmiotów, które kwalifikują się do przyznania dotacji, zaproponowane
również przez merytoryczne Komisje Rady Miasta Malborka.

3. Po zatwierdzeniu listy podmiotów kwalifikujących się do przyznania dotacji w ciągu 14
dni Burmistrz ogłasza wynik postępowania konkursowego i zostają podpisane umowy”.

Wszystkie powyższe zmiany Przewodniczący poddał kolejno pod głosowane i zostały
zaakceptowane przez wszystkich obecnych radnych (20 radnych głosowało za).

Pani Beata Żaroffe-Preuss poinformowała, że treść uchwały zostanie ujednolicona
zgodnie z przyjętymi przez Radę Miasta zmianami.

Po zaakceptowaniu zmian (j.w.) Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie
poprawiony projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XIII /147 /11 Rady Miasta
Malborka z dnia 30 listopada 2011 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu
Współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność
pożytku publicznego na rzecz mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014.

Za uchwaleniem głosowało 20 radnych, czyli jednogłośnie podjęto: Uchwalę Nr XXV/260/12
zmieniającą Uchwałę nr XIII /147 /11 Rady Miasta Malborka z dnia 30 listopada 2011 r.
w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu Współpracy z organizacjami
pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego
na rzecz mieszkańców miasta Malborka na lata 2012-2014 (zał. nr 5).

Ad. pkt 6 c
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Miasta Malbork              z
organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami ze sfery pożytku publicznego na rok 2013
uzasadniła naczelnik Wydziału Spraw Społecznych: Organizacje pozarządowe, obok sektora
publicznego i prywatnego, stanowią tzw. trzeci sektor działający na rzecz dobra publicznego.
Jako element spajający i aktywizujący lokalne społeczności, stanowią podstawę ich rozwoju.
Potencjał intelektualny organizacji pozarządowych i innych podmiotów prowadzących
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działalność pożytku publicznego, znajomość realiów danego środowiska, czyni z nich
pożądanego partnera samorządu lokalnego. Prowadzenie aktywnej współpracy na zasadach
partnerstwa i pomocniczości, jest jednym z elementów sprawnego i efektywnego zarządzania
miastem.

Program Współpracy uchwalony na rok 2013 jest wynikiem współdziałania Miasta
Malbork z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami. Jest spójny z Wieloletnim
Programem Współpracy i tak jak on tworzy warunki dla realizacji konstytucyjnej zasady
pomocniczości i rozwoju społeczeństwa obywatelskiego.
Został wypracowany przez wspólny zespół inicjatywno-doradczy i poddany konsultacjom z
organizacjami i innymi podmiotami ze sfery pożytku publicznego.
W terminie od 26 października do 09 listopada 2012 r. każdy z nich mógł zgłosić na
stosownym formularzu, swoje uwagi i opinie dotyczące projektu Programu. W wyznaczonym
terminie nie wpłynęły żadne uwagi do projektu.
Uwag nie było.
Rada Miasta w drodze głosowania – 19 głosami za, przy 1 przeciwnym, wstrzymujących się
nie było - podjęła Uchwałę Nr XXV/261/12 w sprawie przyjęcia Programu Współpracy
Miasta Malbork z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami ze sfery pożytku
publicznego na rok 2013 (zał nr 6).

Ad. pkt 6 d
Projekt uchwały w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów
przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego
prowadzonych przez Miasto Malbork uzasadniła Zastępca Naczelnika Wydziału OKS
Małgorzata Krysik, która powiedziała:
podjęcie proponowanej uchwały stanowi realizację zapisu art.14a ust. 1 i 1a ustawy z dnia 7
września 1991 r. o systemie oświaty (Dz. U. z 2004 r. Nr 256, poz. 2572, ze zm.), zgodnie z
którym rada gminy ustala sieć prowadzonych przez gminę publicznych przedszkoli i
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych, a w przypadkach uzasadnionych
warunkami demograficznymi i geograficznymi rada gminy może uzupełnić sieć publicznych
przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych o inne formy wychowania
przedszkolnego. Uzupełnienie sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w
szkołach podstawowych o inne formy wychowania przedszkolnego nastąpiło na podstawie
uchwały nr XLII/389/09 Rady Miasta Malborka z dnia 17 grudnia 2009r. w sprawie
utworzenia Punktu Przedszkolnego Specjalnego Nr 1 w Szkole Podstawowej Nr 5 z
Oddziałami Integracyjnymi im. UNICEF w Malborku, ul. Wybickiego 32.

Proponowane zmiany mają na celu ujednolicenie sieci publicznych przedszkoli i
oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych oraz innych form wychowania
przedszkolnego. Ponadto zgodnie z wyrokami Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego  w
Gdańsku z dnia 26 września 2008r. o sygn. III SA/Gd 288/08  i III SA/Gd 289/08 w
przypadku uchwały w sprawie planu sieci przedszkolnej nie nałożono na gminę obowiązku
ustanowienia i opublikowania jej w wojewódzkim dzienniku urzędowym.

Rada Miasta głosowała jednogłośnie (20 głosów za) podjęła Uchwałę Nr XXV/262/12 w
sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach
podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez
Miasto Malbork (zał. nr 7).

Ad. pkt 6 e
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Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych i gimnazjów
prowadzonych przez Miasto Malbork oraz granic ich obwodów.

Zastępca Naczelnika Wydziału OKS Małgorzata Krysik wyjaśniła, że proponowana
zmiana ma na celu ujednolicenie planu sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów
prowadzonych przez Miasto Malbork i nie wiąże się ze zmianą obowiązującego planu sieci
szkół publicznych, czy z ustaleniem nowych granic obwodów. Na podstawie art. 17 ust. 4
ustawy z dnia 7 września 1991 r. o systemie oświaty zasadnym jest podjęcie uchwały w
sprawie sieci publicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Miasto
Malbork. Dotychczas wykaz obwodów z poszczególnymi ulicami dla szkół podstawowych
stanowił załącznik do uchwały nr 38/VI/99 Rady Miasta Malbork z dnia 25 lutego 1999 roku
(ze zmianami) w sprawie przekształcenia szkół podstawowych w Malborku, a dla gimnazjów
załącznik do uchwały nr 36/VI/99 Rady Miasta Malbork z dnia 25 lutego 1999 roku (ze
zmianami) w sprawie założenia gimnazjów w Malborku. Ponadto do planu sieci publicznych
szkół podstawowych i gimnazjów wpisano ulicę Heleny i Stanisława Sierakowskich, gdyż
uchwałą nr XXII/237/12 Rady Miasta Malborka z dnia 23 sierpnia 2012r. w sprawie nadania
nazwy dla dawnej ulicy Solnej  powyższą nazwę nadano właśnie tej ulicy (dotychczas miała
ona oznaczenie Stare Miasto). Biorąc powyższe pod uwagę wnosi się o podjęcie niniejszej
uchwały.

Rada Miasta poprzez głosowanie jednomyślnie (20 głosami za) podjęła Uchwałę Nr
XXV/263/12 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych i gimnazjów
prowadzonych przez Miasto Malbork oraz granic ich obwodów (zał. nr 8).

Ad. pkt 7
Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
Zastępca Burmistrza Maciej Rusek odpowiadając radnej Teresie Zdanowicz w spr.
zamówienia energii w ramach GOM-u, był to pierwszy ruch stowarzyszenia. Niestety,
jesteśmy związani umową na dostawy prądu, która jest ważna w 2013 roku. Dlatego w tym
roku nie rozpatrywaliśmy nawet zaproszenia do tej formy. W przyszłym roku jesteśmy gotowi
na przystąpienie do wspólnego zamówienia energii na 2014 r. Wiąże się to z
przeprowadzeniem audytów energetycznych w szkołach i innych jednostkach.
Natomiast studzienki są czyszczone regularnie.

Burmistrz Andrzej Rychłowski odpowiedział radnemu Kostrzewie w sprawie przychodni. Jak
państwo wiecie ZGKiM, który jest właścicielem lokali  przygotowuje się poprzez wycenę
tych nieruchomości do uporządkowania sytuacji i procesu prywatyzacji. Spotkaliśmy się
wiele razy. W wyniku monitów lekarzy, którzy wynajmują te pomieszczenia, poszliśmy w
stronę możliwości zakupu nieruchomości przez podmioty, które tam wynajmują. Ostatnio na
spotkaniu padła propozycja za 10% wartości. Jest to niemożliwe prawnie, ale też trudne do
zaakceptowania społecznie. Nie będziemy robili nic na siłę. Przy braku chęci współdziałania
z obu stron, tę sprawę trzeba odłożyć na później.

Odnośnie pytania radnego M.Charzewskiego, to rozmawialiśmy również o obwodnicy.
Jest wpisana do priorytetowego rejestru budowy dróg i autostrad w Polsce. Państwo poniosło
już dość duże nakłady w związku z całym procesem - lokalizacji, decyzje wojewody,
pozwolenia na budowę. Powtórzę co powiedział mi minister Nowak - sam proces budowy
obwodnicy w nowej perspektywie z finansowaniem ze środków unijnych może nastąpić po
roku 2015.
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Spotkałem się z szefami dwóch związków pracodawców w Malborku, rozmawialiśmy
oczywiście o podatkach. Rozmawialiśmy jak łagodzić skutki podwyżek podatków. Są
projekty zmian uchwały o pomocy dla przedsiębiorców i inne działania, które łagodziłyby te
skutki. Natomiast nie ma możliwości zmiany uchwały podjętej przez Radę.

Odnośnie nieruchomości przy ul. Piastowskiej 3 nie nastąpiła żadna zmiana zakresu.
Przebudowa tego obiektu jest niemożliwa ze względu na wady konstrukcyjne. Inwestor
otrzymał projekt zamienny i  pozwolenie na budowę. Są nowe terminy i niedługo nastąpi
rozpoczęcie inwestycji.

Na nieruchomość przy ul. Armii Krajowej 12 będzie ogłoszony nowy przetarg.
Nieruchomość staramy się zbyć w drugim przetargu.

Nieruchomość przy ul 17 marca została zakupiona od miasta. Inwestor zbankrutował.
Nieruchomość przejął komornik, który stara się ją sprzedać. Nie mamy wpływu na to kiedy
znajdzie się inwestor.
Nie znam skutków powołania podstawowej szkoły katolickiej, tym zakresem zajmuje się z-ca
burmistrza Jerzy Skonieczny.

Radny M. Charzewski mówi Pan, że nie zna skutków powołania nowej szkoły. Musiał Pan
podjąć decyzję o wydaniu zgody na powstanie szkoły ? Jak można wydać zgodę nie znając
skutków finansowych dla naszych szkół i ruchów kadrowych?
Mówi Pan, że po rozmowie z przedsiębiorcami będzie Pan łagodzić skutki podwyżki
podatków. Czy łagodzenie będzie dotyczyło również mieszkańców?

Burmistrz Andrzej Rychłowski – podwyżka podatków wynika z inflacji.

Zastępca Naczelnika OKS Małgorzata Krysik odnoście wydania zezwolenia na prowadzenie
katolickiej publicznej szkoły podstawowej to trudno oszacować. Na dzień dzisiejszy
planowane są dwa oddziały. Ale czy faktycznie te oddziały będą otworzone, czy będzie
przeprowadzony nabór, tego nie wiemy. Jeżeli będzie przeprowadzony nabór, to przekłada się
to na liczbę zatrudnionych nauczycieli w szkole. W momencie otwarcia dwóch oddziałów
będzie potrzebna kadra do prowadzenia zajęć. Mogą też być przyjęte dzieci spoza miasta.
Wpłynie to oczywiście na kwotę subwencji otrzymywanej przez miasto. Ustawa o systemie
oświaty jednoznacznie wskazuje, że subwencja na przyszły rok budżetowy jest określona na
podstawie liczby uczniów z dnia 30 września w roku poprzedzającym rozpoczęcie
funkcjonowania szkoły. W 2013 to będzie faktycznie przez 4 miesiące 100% funkcjonowania
będzie z budżetu miasta. Natomiast szkoła otrzyma subwencję w 2014 roku.

Radny M. Charzewski na wysokość subwencji to nie wpłynie, bo dzieci nie wezmą się
znikąd, tylko nie trafią do szkół prowadzonych przez miasto Malbork.

Zastępca Naczelnika Małgorzata Krysik przykład gimnazjum katolickiego wskazuje, że są
dzieci też spoza Malborka i to w znacznej części. Natomiast subwencje na te dzieci są
niezależnie skąd pochodzą. Może być tak, że liczba dzieci w szkole podstawowej wzrośnie o
liczbę uczniów spoza terenu miasta Malborka. Natomiast na dzień dzisiejszy w przypadku
gimnazjum jest to 30 % czyli są to dodatkowe środki w zakresie subwencji.

Ad. pkt 8
Protokół XXIV sesji Rady Miasta z dnia 29 listopada 2012.
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z XXIV sesji był wyłożony w Biurze Rady
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i na sali posiedzeń przed sesją. Żadne uwagi, ani wnioski do jego treści nie wpłynęły.
Oświadczył więc, że niezwłocznie go podpisze.

Ad. pkt 9
Komunikaty i wolne wnioski.
Przewodniczący Rady
- zaprosił radnych i wszystkich obecnych jak i mieszkańców naszego miasta na uroczyste

odsłonięcie tablicy pamiątkowej dla uczczenia pamięci Wiesława Jedlińskiego.
Uroczystość odbędzie się w dniu 4 grudnia 2012 o godz. 10:00 na Placu Wiesława
Jedlińskiego przy Dworcu Kolejowym.

21.- Poinformował, że następna sesja
Rady Miasta zaplanowana jest na 20 grudnia br. W związku z tym zwrócił się do
Przewodniczących Komisji o opracowanie planu pracy komisji na 2013 rok.

22.- Zwrócił się do radnych, by złożyli
w Biurze Rady oświadczenia dot. zgody (lub nie) na udostępnianie prywatnych numerów
telefonów interesantom czy firmom czy innym osobom, które chciałyby się z
radną/radnym skontaktować.

23.- Poinformował, że 12 stycznia 2013 r. odbędzie się mecz charytatywny piłki koszykowej
między radnymi Rady Miasta i radnymi Młodzieżowej Rady Miasta. Poprosił radnego
Zenona Kowiela o zorganizowanie drużyny i przeprowadzenie treningów.

Ad.pkt 10
Zakończenie sesji

Przewodniczący Rady Arkadiusz Mroczkowski oznajmił, że porządek sesji został
wyczerpany. W związku z tym zamknął XXV sesję Rady Miasta Malborka.
Protokółowały:
Ewa Arbart
Anna Pobłocka

Przewodniczący
Rady Miasta Malborka

Arkadiusz Mroczkowski


